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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Novák Katalin, tárca nélküli miniszter (családokért 
felelős) 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mikor teszik végre igazságossá a lakástámogatási 
rendszeret?" 

Tisztelt Miniszter Asszony!

Az  elmúlt  napok  hírei  ismét  ráirányították  a  figyelmet  arra,  hogy  milyen  igazságtalan  módon
működik  az  állam lakástámogatási  rendszere:  ma  azok is  kaphatnak sokmilliós  otthonteremtési
támogatást a közösből, akik többmilliós havi fizetéssel és/vagy milliós ingatlankiadásból származó
bevétellel rendelkeznek.

A jogszabály előírja, hogy 10 évig életvitelszerűen a támogatással vásárolt ingatlanban kell lakni,
mégis lehetővé teszi, hogy öt évig ettől eltekintsenek bizonyos feltételek esetén, ugyanakkor mások
már az igénylésnél elbuknak, ha akár egyetlen nappal is kevesebb munkanappal rendelkeznek az
előírtaknál vagy bármilyen apró feltételnek nem felelnek meg.

Sok  százmilliárdot  költ  évente  az  állam  lakástámogatásra,  amiből  leginkább  azok  járnak  jól,
akiknek  eleve  magasabb  a  jövedelmük.  Eközben  a  kormány  a  legszegényebbeknek  nyújtott
lakásfenntartási  támogatást  2015-ben  megszüntette,  a  rászorulók  lakhatási  költségeinek
enyhítéséhez lényegében ma nincsen semmilyen állami segítség. Az otthonteremtési támogatások
feltételei pedig teljesen kizárják a rosszabb helyzetűeket, így ők nem számíthatnak erre sem.

Mindezek miatt kérdezem:

Mikor teszik végre igazságossá a lakástámogatási rendszeret? 

Miért a jól keresőket támogatja a kormány lakáspolitikája? 

Meddig  engedik,  hogy  a  többmilliós  fizetéssel  rendelkezők  is  felvegyék  a  milliós  állami



támogatásokat? 

Meddig engedik, hogy az ingatlankiadásból többmilliós haszonra szert tevők is felvegyék a
milliós állami támogatásokat? 

Miért nem az anyagilag rászorulók számára szélesítik a kedvezményeket, támogatásokat? 

Tisztelettel várom válaszát!

Budapest, 2021. január 29.

Bangóné Borbély Ildikó

országgyűlési képviselő

(MSZP)
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